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Návštěva planetária (5. ročník) 

 

Ve středu 3. 5. 2023 jsme jeli do planetária. Moc se mi líbila kopule, na které se pře-

hrávala prezentace o souhvězdích, velkých hvězdách a o planetách. Pak nám pustili 

film Neuvěřitelný vesmír. Po filmu jsme šli do dalšího patra a tam na nás čekala paní 

s teleskopem. Každý měl možnost podívat se na Slunce. Poté jsme se nasvačili a šli 

se vyfotit na nádvoří zámku, k řece a k morovému sloupu. Tam jsme se rozešli (po 

dolním náměstí). Šla jsem do DM, poté na zmrzlinu s příchutí Lotus (byla výborná ) 

V Pompu jsem si koupila antistresový míček. Dohromady jme jeli pěti autobusy, z to-

ho jeden byla městská doprava. Chtěla bych tam jet znovu | Aneta 

 

Návštěva Hradeckého planetária se mi hrozně líbila. 2. května večer jsem si sbalila 

svačinu, pití, kapesné (200Kč) a deštník. 3.května hned ráno jsme vyjeli autobusem 

do Dačic a z Dačic do Jindřichova Hradce. Když jsme přijeli na zastávku, přijela 

městská doprava a jeli jsme k planetáriu. Potom jsme vešli do planetária a šli jsme do 

takového kina a bylo to jako kdybychom létali. Následně jsme se třídou byli na ná-

dvoří se vyfotit a fotili jsme se i u morového sloupu. Potom jsme šli s holkami do DM 

a do hračkárny, kde jsme si koupila sliz. Bylo to super! | Eliška 

 

Jednou jsme vrazili s naší třídou do Jindřichova Hradce do 

Planetária. V Planetáriu jsem se skoro nic nedozvěděl, protože 

jsem půlku prospal. Pak když skončila Hvězdárna, tak jsme šli 

k dalekohledu, tam jsem se díval na slunce. Pak jsme měli 

svačinu a já mě zabalený řízek s chlebem a k pití kofolu. Když 

jsme vyšli z Planetária, tak jsme šli na zámek v Jindřichově 

Hradci na nádvoří, a potom jsme se ještě vyfotili u Morového 

sloupu a byl rozchod. Já jsem chodil v rozchodu hlavně s Pav-

lem a Tádou, a pak když tak s Eliškou a Anetkou. Já jsem si 

nic nekoupil, ale mně stačilo, že jsem měl krásný zážitek. | 

Matyáš 

 

Výlet do Hradeckého planetária se mi docela líbil. Když jsme tam přišli, tak jsme si 

odložili věci do šatny a mohli jsme jít na záchod. A šli jsme do sálu a sedli jsme si na 

polohovací křesla a koukali jsme se na sto osmdesát stupňů vesmíru. Když jsme to 

dokoukali, pustili nám ještě film o vesmíru. Když jsme vyšli ze sálu, tak jsme se šli 
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dívat na slunce do teleskopů. Jak jsme vyšli ven z planetária do města, tak byl 

rozchod na jednu hodinu. Takže jsme si mohli něco koupit. Pak jsme jeli městskou 

dopravou a autobusem do Dačic a potom z Dačic do Starého Hobzí | Tadeáš 

 

Ve středu 3. 5. 2023 jsme byli na exkurzi se školou ze Starého Hobzí. Jelo se do pla-

netária, jenom 4. a 5. třída. Vyjeli jsme v 7:50 a přijeli jsme v 9:00. Potom jsme šli do 

hvězdárny a planetária v Jindřichově Hradci. V planetáriu to bylo moc hezké. Nejvíc 

se mi líbil velký dalekohled. Po skončení programu jsme šli na náměstí. Potom jsme 

šli na zámek a tam jsme se vyfotili. Potom jsme měli rozchod. Já jsem si koupil 

bubble tea. V planetáriu se mi to moc líbilo. Bylo to moc super. Rozhodně se tam 

chci ještě vrátit. | Pavel 

 

Průzkum agentury Nols 

 

Ještě jsme se vrátili k čarodějnicím (májce) a potom vyrazili do Prahy. Toto bylo 
zjištěno a zvěděno. 
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Otázka č. 4 sloužila pouze jako rozcestník pro zjištění, kdo byl na exkurzi do Prahy. 
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Tak to se tedy vůbec nepovedlo… 

 



KVĚTEN strana: 6 2023 

 

časopis SLON  časopis žáků ZŠ a MŠ Staré Hobzí 

Já a moje obavy z toho, že jdu na gympl 

Od září budu chodit na osmileté gymnázium v Dačicích. To, že budu dojíždět autobu-

sem, mi nevadí. Na přijímacích zkouškách jsem pár dětí poznala. Těším se na to, že 

už v primě (šestá třída) jedeme na lyžák. Na lyžích ještě neumím, takže se to na ho-

rách budu teprve učit. Bude se mi stýskat po celé třídě. Když odejdu, zbyde jich tam 

pět. Snad to tam bude dobré. | Aneta 

 

 

Já a 2. stupeň 

Na 2. stupeň se docela těším, ale mám obavy, že tam budou zlé učitelky. Nejvíc se 

mi bude stýskat po paní učitelce Zichové. Také se mi bude stýskat po mé nejlepší 

kamarádce Anetce. Odejde totiž na gymnázium. Nejvíce se těším na matematiku, 

kterou budeme mít s paní učitelkou Michlovou. V 6. třídě budu jediná holka, jinak 

samí kluci. Snad to s nimi vydržím! | Eliška 

 

Dneska vám povím, jak se netěším a těším na horní stupeň. Na horní stupeň se 

těším na tělocvik, nové paní učitelky. Pak se těším na nové předměty, jako třeba 

zeměpis, chemie, němčina atd. Pak se zase netěším na nová pravidla a na testy. 

Budou tam noví kamarádi, se kterými se můžu kamarádit, a těším se na výlet, třeba 

na lyžařský kurz atd. Dále mám trošku strach z tělocviku, protože podle mě nás bu-

dou chtít zaškolit tím, že půjdou jenom po nás, po šesťácích. Taky se těším na flor-

bal, protože to bude drsnější, než na dolním stupni. Mám hodně rád vlajky, takže se 

těším na zeměpis. Tak tady jsem vám sdělil, na co se těším a netěším. Tak ahoj a na 

viděnou na 2. stupni. | Matyáš 

 

Na horní stupeň se docela těším. Těším se na fyziku a chemii. A těším se na některé 

nové paní učitelky, např. paní učitelku Leonu Čurdovou a paní učitelku Blanku Mi-

chlovou. A taky se těším na Matyáše Lukáše Muchu. Moc se na horní stupeň těším. | 

Pavel 

 

Ahoj, jmenuji se Samuel a půjdu na druhý stupně, moc se těším, ale také se na něco 

netěším. Třeba, že budeme mít těžší úkoly, testy, zápisy atd. Na druhý stupeň půjdu 

jako šesťák. Moji kamarádi ze třídy půjdou taky. Jenom jedna moje kamarádka odej-

de ze školy, tak nás bude pět: Tada, Maty, Pavel, Eliška a já. Odejde žákyně jménem 

Anetka. Těšíme se na gauč, na výhled do dolního stupně. A bude tam taky moje ka-

marádka Terka. 

Na co se netěším… Všichni mají něco, na co se těší a na co ne. Já se třeba dost 

těším. Nevím, jak ostatní, ale myslím si, že být na druhém stupni je pohoda. | Samuel 

 

Ahoj! Jmenuji se Tadeáš a jdu na horní stupeň. Netěším se na těžší úkoly, testy, 

zápisy. Těším se na zeměpis, tělocvik, na gauč, který je v každé třídě. Mám obavy 

z těžšího učení, testů. Do šesté třídy nás přijde pět. | Tadeáš 
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Prázdniny (jsou za rohem) 

A tak jsem vzpomínali, které z minulých byly ty nejlepší… 

 

Moje nejlepší prázdniny byly asi ty minulé, když jsem byla s mamkou a sestrou 

v Chorvatsku u moře. Sice cesta byla dlouhá a kolony ještě delší, ale bylo fajn si jít 

každý den do moře zaplavat. Samozřejmě jsme se šly podívat i jinam než jen do mo-

ře, což sestra už tam potom ani nešla, když ji píchnul ježek i přes boty do vody. Buď 

jsme se prošly, nebo někam dojely a podívaly se jak po kultuře, tak po tom, co nás 

zajímalo, ale ještě to určitě nebylo všechno, takže je v plánu se tam podívat znova. | 

Karolína 

 

Moje nejlepší prázdniny byly asi minulý rok. Na začátku prázdnin jsem jel na strej-

dovu retro oslavu na Moravu. Oslava byla velmi zábavná a dobrá, hodně jsme si ji 

užili. A po oslavě jsem jel s jiným strejdou do květné zahrady. Poté jsme jeli do Třebí-

če se kouknout do pár obchodů. Pak jsem jel ke strejdovi a přespal jsem tam. Když 

jsem pak přijel domů, tak jsem jel k babí, kde jsme dělali dlažbu. A ještě babí dělá 

u obce tak jsem ji pomáhal síct trávu. Pak jsem musel domů, protože jsem měl 

hasičské závody. A také jsme jeli s rodiči na dovolenou. Byli jsme v Plzni a Mladé 

Boleslavi a užili jsme si to. | David 

 

Moje nejlepší prázdniny jsou, když jsem na táboře ve Velkém Újezdě. Na tábor jez-

dím každý rok a je těžké si vybrat nejlepší zážitek, protože jich je strašně moc. Na 

který si ale nejvíce pamatuji je ten z minulého roku, kdy jsme měli jako téma Japon-

sko neboli Tenkrát na východě. Vedoucí měli pro nás připravený skvělý program jako 

vždycky. Všichni jsme byli rozděleni do čtyř týmů podle japonských vůdců a plnili 

jsme různé úkoly. Chodili jsme hlavně do lesa. Tam jsme pobývali většinu času a ta-

ké jsme se vydali na túru do nedalekého Kdousova, kde jsme dokonce i přespali. | 

Hana 

 

 
 



 

 

 


